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Voorwoord 
Met dit jaarverslag legt het KNAS bestuur verantwoording af over het jaar 2024. Het is mij een 
grote eer om u dit, voor de eerste keer, als voorzitter te mogen presenteren. 

Zoals vrijwel altijd was ook 2024 weer een bewogen jaar. Het sportieve hoogtepunt was 
vanzelfsprekend de Olympische kwalificatie en deelname van Tristan Tulen. Tristan is er vóór, 
tijdens en na de Olympische Spelen ook goed in geslaagd zich in de kijker van de media te 
spelen en zo te zorgen voor extra aandacht voor onze sport. 

Daarnaast zijn er meer heugelijke ontwikkelingen. We groeiden in aantallen leden, we leidden 
meer trainer/coaches en scheidsrechters op en er vonden tal van leuke, succesvolle 
evenementen plaats in binnen- en buitenland.  

Maar er is natuurlijk ook ontzettend veel werk aan de winkel. Er is een verdere versnelling nodig 
van de groei in het aantal schermers maar om dat te bewerkstelligen en in goede banen te leiden 
is er veel groei en kwaliteitsverbetering over het hele vlak nodig. Betere communicatie, meer op 
te leiden trainer/coaches en scheidsrechters, een beter toernooiaanbod enzovoorts: alles wat 
benoemd staat in ons nieuwe Meerjarenbeleidsplan.  

En dat krijgen we alleen maar voor elkaar als we voldoende enthousiaste en bekwame mensen 
hebben die de schouders onder onze sport zetten. Gelukkig hebben we er daar al een heel 
aantal van, maar we zijn op bondsniveau voortdurend op zoek naar nieuwe mensen die willen 
komen helpen. En minstens zo belangrijk: de verenigingen zélf kunnen aan een cultuur werken 
waarbij schermende en niet-schermende vrijwilligers taken op zich nemen om hun vereniging te 
helpen.  

Tot zover mijn en garde. Prêts? Allez! 

Roeland Reesinck 

  



 
 

5 

1. Organisatie 
1.1. Bestuur 

De eerste helft van 2024 bestond het bestuur uit slechts vier personen. Tijdens de ALV van 4 mei 
2024 werd Roeland Reesinck benoemd tot algemeen bestuurslid. Tijdens de ALV van 1 
december 2024 werd Roeland gekozen tot voorzitter van het bondsbestuur. Leon Pijnappel 
bekleedt sinds 1 december de rol van algemeen bestuurslid. 
 
Het bestuur bestond in 2024 uit de volgende personen: 

Voorzitter Leon Pijnappel (t/m 1 december) 
Voorzitter Roeland Reesinck (vanaf 1 december) 
Secretaris Vacature – waargenomen door Ynet van der Veen 
Penningmeester Patrice Masson 
Bestuurslid Breedtesport Jan-Willem Lammers 
Bestuurslid Topsport Ynet van der Veen 
Algemeen bestuurslid Roeland Reesinck (van 4 mei t/m 1 december) 
Algemeen bestuurslid Leon Pijnappel (vanaf 1 december) 
Bestuurslid PR & Communicatie Vacature 
Bestuurslid Wedstrijdsport Vacature 

 
We zijn erg blij met de aanstelling van Roeland Reesinck als bestuurslid van de KNAS. Door de 
magere bezetting van het bestuur in 2023 en 2024, lag er veel druk op alle bestuursleden. Met de 
aanstelling Roeland is deze verdeling beter gewaarborgd. 

1.2. Bestuursevaluatie  
De minimale kwaliteitseisen van het NOC/NSF bepalen dat wij als bestuur onszelf ieder jaar 
moeten evalueren. Dit voelt niet als een opgelegde verplichting – wij als bestuur vinden zelf ook 
dat we ons voortdurend moeten afvragen hoe we functioneren – en hoe het beter kan.  

In dat kader hebben we Jan Simons, oud-voorzitter van de Nederlandse Tafeltennisbond, bereid 
gevonden om ons te begeleiden in de evaluatie van ons bestuurlijk functioneren over het jaar 
2024. De bevindingen van deze evaluatie zullen in de loop van 2025 met de leden worden 
gedeeld. 

1.3. Commissie Strategie en Innovatie 
In het afgelopen jaar heeft de commissie gewerkt aan twee onderwerpen. Het eerste onderwerp 
waarvoor een advies is gegeven, ging over de leeftijdsopbouw van schermers. Het advies 
omhelst het volgende 
-              De regels uit “Belangrijk bericht voor U15/U13/U11 schermers 
(https://www.knas.nl/node/3787) te handhaven 
-              de leeftijdscategorieën niet aan te passen. 
Dit advies is aan het bestuur gepresenteerd, die het vervolgens ter bespreking op de 
najaarsvergadering van 2024 heeft aangeboden. 
 
Het tweede onderwerp waaraan de commissie in 2024 heeft gewerkt, is het laatste onderdeel 
van de verenigingsenquête. Deze enquête zal in de eerste helft van 2025 worden afgerond. 
Verder is de samenstelling van de commissie gewijzigd. Gerard Pfann heeft afscheid genomen 
en Anton Oskamp is toegetreden tot de commissie. De Commissie Strategie & Innovatie uit: 

• Etienne van Cann 
• Ineke Knape 

https://www.knas.nl/node/3787
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• Spencer van Erven 
• Cheryl de Jong 
• Siebren Tigchelaar 
• Anton Oskamp 

1.4. Bondsbureau 
Het bondsbureau bevindt zich op de Kelvinbaan 48 in Nieuwegein, in een samenwerking met de 
Nederlandse Tafeltennisbond. Het bondsbureau wordt gefinancierd vanuit een subsidie van het 
NOC*NSF. Het bondsbureau staat onder leiding van Teun Plantinga. 

1.4.1. Integriteit 
Jaarrapportage Meldpunt Veilige Sport KNAS 
Binnen de KNAS is in 2024 het Meldpunt Veilige Sport meer vormgegeven. Bij het Meldpunt kan 
men melding doen van integriteitsschendingen en kan men terecht voor vrijblijvend advies: 
Naast meldingen bij ons Meldpunt, kunnen leden ook terecht bij het Centrum Veilige Sport 
Nederland (CVSN) Hieronder wordt weergegeven hoeveel meldingen van welk type 
grensoverschrijdend gedrag en integriteitsschendingen bij het Meldpunt Veilige Sport KNAS en 
bij het CVSN samen zijn binnengekomen in 2024.  
 
Seksuele intimidatie & misbruik 2  
Discriminatie    1 
Verbaal grensoverschrijdend gedrag  1  
 
Totaal     4 
 
Het afgelopen jaar hebben Liesbeth van der Meer (vertrouwenscontactpersoon bond) en Wouter 
Ypma (integriteitsmanager) het Meldpunt Veilige Sport bemand. Liesbeth van der Meer heeft 
eind 2024 na bijna vijf jaar afscheid genomen. De positie van vertrouwenscontactpersoon vanuit 
de KNAS is op het moment van schrijven vacant. Geïnteresseerden kunnen zich melden bij het 
bondsbureau via info@knas.nl voor meer informatie over deze positie.  
 
Vergelijking met jaarcijfers Meldpunt Veilige Sport KNAS 2023 
Om de cijfers in perspectief te plaatsen, is er gekeken naar de cijfers van 2023. Er was destijds 
sprake van een totaal van twee meldingen. 
 
Seksuele intimidatie en misbruik 1 
Verbaal grensoverschrijdend gedrag 1 
 
Cijfers aantal dossiers in de sport 
Cijfers van het Centrum Veilige 
Sport Nederland (CVSN) laten 
zien hoeveel dossiers er 
sportbreed bij hen binnen zijn 
gekomen, vanaf 2019-2023. 
Hier is een stijgende trend te 
zien. Cijfers over 2024 maakt 
het CVSN pas eind 2025 
bekend.  
 
 
 

https://www.knas.nl/vertrouwenscontactpersoon
https://centrumveiligesport.nl/
https://centrumveiligesport.nl/
mailto:info@knas.nl
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De vier v’s voor veiligheid  
Begin 2024 is de centrale campagne over de 4 v’s voor veiligheid gestart. Op onze sociale 
mediakanalen hebben wij daarover bericht. Eind 2024 hebben wij berichten gepost over het 
meedoen aan de gratis VOG-regeling. Individueel hebben we verder een aantal clubs voorgelicht 
over het voldoen aan de 4 v’s voor veiligheid op clubniveau. 
 
Als KNAS hebben we in 2024 een aanvraag gedaan voor toelating tot de gratis VOG-regeling en 
deze is toegekend. Dit betekent dat wij de komende vijf jaar voor bondsvrijwilligers gratis een 
VOG kunnen aanvragen. Met de uitvoering hiervan is een start gemaakt.  
 
VCP-webinar 
Op 4 maart 2024 is er een webinar gegeven voor vertrouwenscontactpersonen van verenigingen 
over hun rol, mogelijkheid tot het volgen van training en overige wensen. Het doel is om elk jaar 
een dergelijke webinar te houden en daarnaast een netwerkbijeenkomst op locatie aan te 
bieden, gezamenlijk met verenigingsvertrouwenscontactpersonen van de NTTB.  
 

1.5. Samenwerking met NTTB  
De samenwerking tussen de KNAS en de Nederlandse Tafeltennisbond (NTTB) bestond in 2024 
dertien jaar. De KNAS is samen met de NTTB gevestigd in Nieuwegein. De bonden delen 
huisvestiging, personeel en expertise met elkaar zodat er meer continuïteit en kwaliteit kan 
worden bereikt. 

1.6. Good governance  
De KNAS volgt de aanbevelingen van de Code Goed Sportbestuur en voldoet grotendeels aan de 
minimale kwaliteitseisen van NOC*NSF. Er zijn nog een aantal punten waarop KNAS verder moet 
ontwikkelen. Zo bestaat de eis om niet meer dan 70% bestuursleden van hetzelfde geslacht te 
hebben. KNAS dient te beschikken over inclusiviteits- en diversiteitsbeleid. Dit wordt in 2025 
opgesteld. De Code adviseert een bestuurstermijn van niet meer dan drie jaar met een 
maximum van tweemaal te herbenoemen. De maximale termijn wordt dan negen jaar. Het is 
toegestaan om een benoemingstermijn van vier jaar te hanteren. Daarmee hanteert de KNAS 
een maximale termijn van twaalf jaar. KNAS kiest hiervoor omdat het erg lastig blijkt om goede 
en gemotiveerde bestuursleden te vinden.  

1.7. Ereleden  
De ereleden van de KNAS zijn:  

• Dhr. R.E. Wolthuis  
• Dhr. E.M.J. van de Flier  
• Dhr. Drs. J.W. Mokken  
• Dhr. Dr. Anton Oskamp  
• Dhr. H.J. Kenter  
• Dhr. Ir. Etienne van Cann  
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2. PR en Communicatie 
2.1. Promotievideo 

In 2023 stemde de ALV ermee in om een klein deel van de “50k Corona investeringen” te 
besteden aan het maken van een scherm-promotiefilmpje. Daarop hebben twee bestuursleden 
een bureau geselecteerd en de opdracht gegeven een filmpje te maken in een “long version” 
(ruim twee minuten) en veel kortere versies. Medio 2024 zijn de filmpjes gelanceerd en deze 
bleken goed in de smaak te vallen bij de schermgemeenschap. Ze zijn goed bekeken en ook al 
redelijk goed gedeeld – al zal later nog meer accent op het delen van de filmpjes worden gelegd 
om hun leden-aantrekkende werking optimaal te benutten.  

2.2. Website 
De website is al een aantal jaren lang onderhevig aan kritiek. Voor de bestaande schermers biedt 
de website voldoende informatie (niet altijd even vlot vindbaar overigens) maar het is bepaald 
geen aantrekkelijk uithangbord voor de schermsport. In 2024 is daarom geld uitgetrokken 
(eveneens in het kader van de extra investeringen zoals hierboven omschreven) voor het maken 
van een nieuwe website www.schermen.org. Dit is “work in progress”. De website oogt 
weliswaar beter dan knas.nl maar dient nog verder te worden uitgebouwd en gevuld. Ook dient 
de samenhang met de knas.nl-website onder de loep te worden genomen.  

2.3. Nieuwsbrief verenigingen 
Ineke de Graaf is in 2024 gestart met het maandelijks publiceren van een nieuwsbrief voor 
verenigingen. Doel is om direct bruikbare informatie te delen met de besturen van verenigingen 
om hen te helpen zo effectief (en plezierig) mogelijk te besturen. De respons op de brieven is 
zeer positief. 

2.4. PR Commissie 
De PR Commissie is een nieuwe voorzitter rijker én armer geraakt. Ashley Ophorst besloot in 
2024 te stoppen met haar werkzaamheden en de PR commissie te verlaten. Haar rol als 
voorzitter nam Raúl Lenderink met veel enthousiasme over. Hij kwam tot het inzicht dat het niet 
langer te combineren viel met studie-, werk- en sportleven. Ook binnen het bestuur is de liaison 
gewisseld: van Ynet van der Veen (met een té volle portefeuille) naar Roeland Reesinck.  

Er zijn in 2024 twee personen bereid gevonden de commissie te komen versterken: Hans Kaho, 
met grote ervaring in fotografisch beeld rondom schermen, en Mirjam Herrebrugh, met zowel 
zeer relevante beroepsmatige ervaring in communicatie en PR als praktische en succesvolle 
schermsport-PR ervaring bij Schermschool de Jordaan.  

De PR commissie bestond in 2024 uit de volgende leden: 

• Paul Water 
• Sonja Lendi 
• Julius Wagenaar 
• Ashley Ophorst (t/m september 2024) 
• Raúl Lenderink (t/m december 2024) 
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3. Sportparticipatie 
3.1. Jeugdpunten toernooi 

In 2024 werd er geschermd bij het JPT, in 
totaal zijn tien toernooien 
georganiseerd. Met ondersteuning van 
de deelnemende verenigingen is de 
organisatie in handen van Sjoerd 
Jaarsma, Lars Kramer, en Frans 
Hoeberechts. Het JPT wordt meestal 
gehouden op de 3e zaterdag van de 
maand, hierbij is het doel dat de 
deelnemende jeugdleden zoveel 
mogelijk schermen in een vaste tijd. Er 
is een teruglopend aantal deelnemers 
dat deelneemt aan de Jeugdpunten 
toernooien, dit verdient de komende jaren extra aandacht. 
 

3.2. Verenigingen en ledenaantallen 
Het lidmaatschapsjaar loopt van 1 januari tot en met 31 december. Aanmeldingen kunnen het 
gehele jaar worden gedaan maar afmeldingen worden op 1 januari verwerkt. Hierdoor is het 
ledental op 31 december altijd het hoogst en op 1 januari het laagst. In 2024 hebben 682 leden 
hun lidmaatschap opgezegd en zijn er 708 leden bijgekomen. Dit betreft een groei van 26 leden. 
Daarnaast staan er 62 unieke verenigingen geregistreerd bij de KNAS. Er zijn 25 persoonlijke 
leden aangemeld bij de KNAS, dit aantal is gelijk gebleven.  
 
Al met al is de KNAS redelijk gelijk gebleven in ledenaantallen en verenigingen in 2024.  

 

3.2.1. Verenigingsontwikkeling 
In augustus 2023 heeft de KNAS samen met de NTTB (Nederlandse Tafeltennisbond) een 
subsidie aangevraagd bij NOC*NSF: Versterken Sportbonden voor 2023 t/m 2025.  
De thema’s in de aanvraag waren:   

• Sportclubs lokaal laten aansluiten bij het lokale sportakkoord;   
• De kwaliteit van trainers/coaches/instructeurs te verhogen.  

Deze subsidie is goedgekeurd en per 1 oktober 2023 is Ineke de Graaf gestart als Coördinator 
Verenigingsontwikkeling om het betreffende project uit te voeren. Zij is al langer actief als 
Coördinator Verenigingsontwikkeling bij de NTTB, zodat haar expertise en haar netwerk ingezet 
kunnen worden voor de KNAS-verenigingen. In 2024 zijn verschillende acties uitgevoerd. 
Hieronder een kort overzicht van de acties. 
  

1. Contact met verenigingen  
In 2024 zijn diverse verenigingen bezocht. In een aantal gevallen is contact gezocht met lokale 
verenigingsadviseurs. Het contact in Leeuwarden met Schermkring Friesland, lokale 
ondersteuning en KNAS heeft o.a. geleid tot de organisatie van een workshop 
rolstoelschermen. In het najaar is er een digitaal overleg geweest met diverse 
studentenschermverenigingen.  
  
 

Datum Locatie Deelnemers 
20 januari 2024 Utrecht 65 
17 februari 2024 Utrecht 41 
16 maart 2024 Best 37 
20 april 2024 Utrecht 43 
18 mei 2024 Baarn 50 
15 juni 2024 Lent 47 
21 september 2024 Tilburg 30 
19 oktober 2024 Klundert 36 
23 november 2024 Schiedam 39 
14 december 2024 Apeldoorn 46 
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2. Communicatie  
Er is maandelijks een verenigingsnieuwsbrief verstuurd. Hierin is onder andere aandacht 
gevraagd voor diverse ondersteuningsmogelijkheden. Zo zijn onder andere de workshops en 
masterclasses via Rabo ClubSupport toegankelijk gemaakt voor KNAS-verenigingen.  
  

3. Sportakkoord en opleidingen  
Met subsidie vanuit het Sportakkoord zijn vijf services opgestart/uitgevoerd:  

• Trainer niveau 2  
• Scheidsrechter 3  
• Bijscholing scheidsrechters  
• Bijscholing trainers tijdens NAS-dag  
• Bijscholing rolstoelschermen  

Door de steun vanuit het Sportakkoord konden de twee opleidingen goedkoper worden 
aangeboden. De bijscholingen zijn geheel vanuit het Sportakkoord vergoed en waren daarom 
voor de deelnemers geheel gratis.  
  

4. Input geleverd voor het Meerjarenbeleidsplan  
Door aandacht voor verenigingsontwikkeling werken we aan sterke(re) verenigingen. Dit is 
een  belangrijke randvoorwaarde om de komende jaren de ambities van het 
Meerjarenbeleidsplan uit te kunnen voeren.  

3.3. Veteranen 
De veteranencommissie wilde in het jaarplan haar aandacht richten op een viertal 
doelstellingen: toernooien, internationale vertegenwoordiging, activering van een grote groep 
“onzichtbare” veteranen en de organisatie van een veteranendag. 
 
In 2024 zijn er 85 nieuwe veteranen bijgekomen. Dit betreft een aantal seniorenleden die in 2024 
hun 40e verjaardag hebben gevierd en een aantal nieuwe leden. 
 
Qua toernooien zijn een NK veteranen, vijf Ferum Vetus-wedstrijden en een Veteranen 
equipewedstrijd georganiseerd in 2024. Bij internationale deelname aan het WK veteranen in 
Dubai heeft Aleh Pimenau een zilveren medaille gehaald. 
Tijdens de ALV van 4 mei heeft Huub Stammes een presentatie gegeven over Mastersport en de 
kansen die het biedt om te investeren in het werven en behouden van veteranenschermers. Op 
29 september is de eerste veteranen clinicdag georganiseerd met een afwisseling van 
theoretische en praktische kennisoverdracht. Tijdens de evaluatie onder de deelnemers, trainers 
en organiserende kracht is besloten om dit in 2025 opnieuw te organiseren. Tot slot is er hard 
gewerkt aan de veteranenbulletins om alle veteranen op de hoogte te houden van de activiteiten 
en ontwikkelingen. 

Datum Locatie Sabel 
deelnemers 

Floret 
deelnemers 

Degen 
deelnemers 

28 januari 2024 Sassenheim 8 17 38 
10 maart 2024 Arnhem 16 15 25 
9 juni 2024 Amstelveen 15 17 27 
8 september 2024 Wageningen 15 17 30 
14 december 2024 Veldhoven 15 15 25 
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3.3.1.  Commissie Veteranen  
De veteranencommissie bestond in 2024 uit: 

• Rick van der Weide 
• Paul van Dam 
• Paul van den Berg 
• Ans Hom 

3.4. Studentencommissie 
In 2024 is breed overleg geweest met de besturen van zes van de zeven studentenverenigingen, 
verenigingsondersteuning en het bestuur. Hier zijn vervolgacties uit voortgekomen voor 
laagdrempeliger onderling contact en mogelijkheden voor versterking in 2025. Helaas is het in 
2024 niet gelukt de steden waar wel een hoger onderwijs instelling zit en geen specifieke 
studentenvereniging te betrekken. Dit is wel besproken bij het brede overleg met de 
studentenverenigingen. De verenigingen geven aan open te staan voor nauwere samenwerking 
om samen het studentenschermen in Nederland te versterken. 
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4. Opleidingen 
4.1. Scheidsrechtersopleiding 

Het plan was om in het voorjaar een scheidsrechtersdag te organiseren. Door omstandigheden 
is deze verschoven naar september. Tijdens deze scheidsrechtersdag is uitgebreid stilgestaan bij 
de taken van de scheidsrechterscommissie en de wederzijdse verwachtingen. Aansluitend was 
er de workshop omgaan met weerstand, waarbij door middel van rollenspel geoefend kon 
worden met ongewenste situaties. 
 
De scheidsrechtersopleiding niveau 2 is verder vormgegeven, waarbij de leerdoelen en 
exameneisen scherper zijn verwoord in 2024. Voornamelijk omdat er in het voorjaar een examen 
is afgenomen dat niet naar wens is verlopen. De evaluatie hierover heeft enkele verbeterpunten 
aangetoond die door de scheidsrechterscommissie ter harte zijn genomen en zijn opgepakt. 
 
De opleiding niveau 3 is in het najaar van start gegaan. Begin 2025 zal deze afgerond worden. 
Deze opleiding is door de scheidsrechterscommissie bijna volledig herzien en in een nieuwe 
vorm gegoten. Dit heeft veel tijd en energie gekost, met als resultaat dat er volwaardige 
opleidingen niveau 3 gegeven worden. Deze opleiding tot scheidsrechter zal in de toekomst 
vaker gegeven worden. 

 
In 2024 is gestart met scheidsrechtersbegeleiding. 
Op enkele toernooien waren zeer ervaren 
scheidsrechters aanwezig om de reeds 
gediplomeerde scheidsrechters te ondersteunen 
en waar geïnteresseerd te voorzien van 
terugkoppeling op hun handelen. 

Ook hebben verschillende scheidsrechters 
internationale licenties behaald. Zo behaalde 
Freek van Teeseling in 2024 zijn Europese C-
Licentie en slaagde Daan Weber in september 
voor het floret FIE-examen.  
 

 

4.1.1. Trainersopleiding  
In 2022 is de eerste versie Trainer-coach-schermen 2 nieuwe stijl (af)gemaakt. Inmiddels heet 
deze opleiding TCS2. In het najaar van 2023 is de eerste TCS 3-opleiding gestart gestart. Een 
aantal deelnemers heeft dit als vervolg op de TCS2-cursus gedaan, maar ook sloot een aantal 
nieuwe kandidaten aan. Deze opleiding is in 2024 afgerond waarbij drie cursisten geslaagd zijn: 
Levy van Winden, Ellen Obster en Collin Oosthof. Drie andere cursisten zijn een herexamen 
traject in gegaan. In 2025 doen zij herexamen. 
 
De opleiding bestond uit tien contactmomenten en veertien online momenten met een totale 
opleidingsduur van 420 uur. Het is leren in de praktijk en de praktijkbegeleiders op de club 
spelen hierin een grote rol. Dank aan alle begeleiders die hun tijd hebben willen spenderen aan 
dit belangrijke werk. De rol van leercoach binnen de KSS is uitgevoerd door Alexander Moraru. 
Experts zijn mensen uit de wapenbegeleidingsteams en ervaren docenten. Inmiddels zijn er 
bijdragen geleverd door: Tristan Tulen (fysio en belastbaarheid) Collin Oosthof (Krachttraining), 
Jeroen Divendal, Chistian Jelders, Georges Derop, Ruud Makarawung, Arvid Oostveen, 

Daan Weber 
Foto: Emmie Beijlen 
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Alexander Moraru, Edwin Treffers en Frans Posthuma. Inmiddels staat het programma centraal 
en de experts vervullen hierin hun onderdeel. 
 
In 2024 is ook de nieuwe trainer-coach-schermen 2 opleiding gestart. Bestaande uit zeven 
modules en zeven online momenten. Modules zijn ook los te volgen maar dat is nog niet bij 
iedereen bekend.  Deze opleiding is nu in de eindfase en het examen is gepland op 8 maart 
2025. Er zijn negen deelnemers verspreid over de drie wapens. 

4.2. Scheidsrechterscommissie 
In het afgelopen jaar heeft de scheidsrechterscommissie enkele activiteiten ontplooid om het 
scheidsrechterskorps te versterken. Hierbij zijn tijdens een aantal toernooien FIE-
scheidsrechters aanwezig geweest om de Nederlandse scheidsrechters te ondersteunen en van 
tips te voorzien. Verder zijn twee scheidsrechters afgevaardigd naar het FIE examen in 
Boekarest, waarvan er  één is geslaagd. 

De scheidsrechtercommissie heeft in september 2024 een scheidsrechtersdag georganiseerd 
om de Nederlandse scheidsrechters voor te bereiden op seizoen 2024/2025. Tijdens deze dag 
hebben de scheidsrechters van gedachten gewisseld over situaties op en bij de loper om de 
reacties van scheidsrechters te harmoniseren. Ook was er een workshop “Omgaan met 
weerstand”, waarbij de scheidsrechters met elkaar konden sparren over de moeilijkere situaties 
naast de loper. Op deze scheidsrechtersdag heeft ook Bas von Königslöw afscheid genomen van 
de scheidsrechterscommissie en zijn plaats wordt ingenomen door Niels Bosman. 

Door het jaar heen zijn er examens geweest via de verschillende begeleidingsteams en dat heeft 
geleid tot zes nieuwe scheidsrechters. Ook is de scheidsrechterscommissie in september 
begonnen met de opleiding niveau 3 nieuwe stijl met zeven kandidaten. Na vier bijeenkomsten is 
wordt begin 2025 een praktijkexamen gepland. 

De scheidsrechterscommissie bestaat op dit moment uit: 

Nico Speelman 
Hugo-Jan Dulfer 
Patrick Pieters 
Katja Schober 
Frans Hoeberechts 
Niels Bosman 
 

4.3. Opleidingscommissie 
Voor de registratie van de portfolio’s en het aantrekkelijker maken van de online momenten (e-
learnings) is het programma FlowSparks aangeschaft dat bij veel bonden in gebruik is. Het 
streven is om eerst op niveau 2 de opleiding hierin vorm te geven. Hiervoor zitten Alexander 
Moraru en Frans Posthuma in een begeleidingstraject vanuit FlowSparks. Samen werken met 
andere bonden wordt vereenvoudigd en mogelijk dat het volgen van sport generieke delen 
opgenomen wordt in het curriculum van de opleidingen. Ook cursussen van de “Academie voor 
sportkader”(ASK) van het NOC*NSF  zijn hierin te volgen. 
 
Vanuit het bondsbureau ondersteunt Ashley Ophorst de commissie met administratieve zaken. 
De opleidingscommissie krijgt ondersteuning vanuit het NOC*NSF (30 uur) om de KSS 
documenten op orde te maken. Brancheprofielen, Kwalificatiefprofielen en Toetsdocumenten. 
Samen met de toetsingscommissie en met ondersteuning wordt dus gewerkt om deze KSS2024 
documenten op orde te krijgen. Zodat we een audit door het NOC*NSF in het najaar van 2025 
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kunnen doorstaan. De opleidingscommissie en de toetsingscommissie zijn ook bezig zich te 
versterken. Alexander Moraru is inmiddels toegetreden tot de commissie. 
 
Er is subsidie verworven in het kader van het “Sportakkoord II”.  In dit kader heeft Ineke de 
Graaff (NTTB) een niveau 2 opleiding georganiseerd. Dit kan de komende 2 jaar herhaald worden 
binnen de subsidie. 
 
Samenwerken met andere bonden via het TOPS overleg en generieke opleidingen vanuit het 
onderwijs en NOC*NSF. 
 

4.4. Toetsingscommissie 
De toetsingscommissie bestond in 2024 uit: 
Ynet van der Veen 
Floris Nonhebel 
Koos Zijlstra 
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5. Wedstrijdsport 
5.1. Nederlandse Kampioenschappen (NK’s) 

              
NK Veteranen (La Prime) 
 
Het NK Veteranen werd op 17 en 18 februari georganiseerd door schermvereniging La Prime in 
Wageningen. Dit jaar werden de wedstrijden op degen (dames en heren) en op floret (alleen 
dames) op zaterdag georganiseerd. Op de zondag was het de beurt aan de heren op floret en de 
dames en heren op sabel. Met 86 deelnemers lag het aantal deelnemers iets lager dan in 2023. 
 
NK Senioren (Tréville) 
Het NK Senioren werd op 29 en 30 juni 2024 
georganiseerd door schermvereniging Tréville in 
Amstelveen. Ook dit jaar vonden de kwalificaties 
plaats op zaterdag waarbij de nummers één, 
twee en drie van de ranglijst waren vrijgesteld. De 
finaledag vond plaats op zondag met maximaal 
18 schermers per wapen. In totaal namen 195 
schermers deel aan het NK Senioren. Dit is iets 
minder dan in 2023 toen 198 schermers 
deelnamen aan het NK Senioren. 
 
NK Jeugd (Schermclub Den Bosch) 
Op 22 en 23 juni werden in Rosmalen de Nederlandse Jeugdkampioenschappen (NJK) 
georganiseerd. Net als in 2023 werd de NJK door Schermclub Den Bosch georganiseerd met 
evenveel deelnemers als in 2024: 255. 
 
NK Equipe (Scaramouche) 
Het NK Equipe werd op 25 en 26 mei 2024 georganiseerd door schermvereniging ASC 
Scaramouche in Arnhem. Dit was het tweede jaar dat verenigingen per categorie twee teams 
mochten inschrijven. Op 25 mei kwamen de equipes op degen in actie. Op 26 mei was het de 
beurt aan de equipes op floret en sabel. Met 54 equipes lag het deelnemersaantal iets hoger dan 
in 2023, toen 51 equipes deelnamen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Foto: Emmie Beijlen 
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5.2. Nederlands kampioenen 
6.  Floret Floret Sabel Sabel Degen Degen 

Categorie Heren Dames Heren Dames Heren Dames 
Benjamins Jonne van Wijk Valentina Bottino Boris 

Peeters 
- Rens van 

Beek 
Vera Wapenaar 

Pupillen László Marácz Valentina Bottino Cas van 
Wijk 

Jasmijn 
Lemmen 

Zachary de 
Voogd 

Nadiia 
Naidonova 

Cadetten Cedric van den 
Berg 

Lotte Dammroff Enno 
Chiang 

Maria Xiaoman 
Li 

Jan-Koen 
Versteijnen 

Lotte 
Dammroff 

Junioren Suhayl Nawar Ava Emanuel Jasper 
Hendriks 

Maria Xiaoman 
Li 

Konrad 
Veenenbos 

Annabelle 
Versteijnen 

Senioren Suhayl Nawar Saskia van Erven 
Garcia 

Jasper 
Hendriks 

Karen Fischer Rafaël Tulen Katelijn Kroese 

Veteranen 
Algemeen 

Matthijs Rohlfs Ynet van der Veen Teun 
Plantinga 

Jean-Marie 
Stokkermans-
Stam 

Maxim Zorkin Ynet van der 
Veen 

Veteranen 
40-49 

Matthijs Rohlfs Andrea Lenting - - Radoslaw 
Korona 

- 

Veteranen 
50-59 

David Donovan Ynet van der Veen Teun 
Plantinga 
 

Jean-Marie 
Stokkermans-
Stam 

Maxim Zorkin Sandra Legrand 

Veteranen 
60-69 

Hans Rijsenbrij Flos Fleischer Aleh 
Pimenau 

- Paul v.d. Berg 
 

Liset Reinecke 

Veteranen 
70+ 

Patrice Masson - - - Piet 
Rodenburg 

- 

Equipe Schermcentrum 
Amsterdam I 

HollandSchermen Surtout I Schermcentrum 
Amsterdam I 

Scaramouche 
I 

RobbSchermen 

 

5.2. WOR-commissie 
De WOR-commissie heeft in 2024 bijna elke maand de ranglijsten uitgebracht op de eerste 
dagen van de maand.  
 
De presentatie van de uitslagen van het JPT op de ranglijstpagina‘s verloopt vlot. Er staan 
momenteel 137 schermers op. Hiermee wordt beoogd dat de deelnemers aan het JPT zien dat er 
meer niveaus zijn waar zij naar kunnen doorstromen maar er is nog geen analyse gemaakt qua 
doorstroming.  
In de formule waarmee het aantal punten van een wedstrijd worden bepaald zijn diverse 
constanten afgeleid van deelnemersaantallen en deelnemende landen. Omdat het bepalen van 
die constanten een omvangrijke klus is, is ook de berekening van de constanten 
geautomatiseerd. In december zijn de constanten met deze nieuwe functionaliteit bepaald en is 
het effect op de ranglijst geëvalueerd.  
 
Gelukkig zijn er nauwelijks verschuivingen geconstateerd en zijn de nieuwe constanten in 
gebruik genomen. Er zijn vijf individuele en één equipe Ferrum Vetus georganiseerd die alle weer 
heel plezierig verliepen. Het aantal deelnemers is constant. Het in gebruik nemen van de stoffen 
lopers heeft ook hier tot kostenbesparing geleid. 
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5.3. KNAS-Internationaal 
In 2024 bestond KNAS-Internationaal uit Remco Middelveld en Anton Oskamp. In 2024 heeft 
KNAS-Internationaal ruim 100 inschrijvingen meer verwerkt dan in 2023. Dit komt ten dele door 
het nieuwe wedstrijdcircuit ‘Fencing For Everyone’ (FFE). 

Vooral op Sabel is het aantal inschrijvingen relatief sterk gegroeid. 

 

Het aantal benodigde scheidsrechters lag in 2024 bijna een derde hoger dan in 2023. De KNAS 
heeft relatief meer scheidsrechters moeten inhuren dan in 2023. 

5.4. Topsport en talentontwikkeling (Ynet en Sonja Tol) 
Manager topsport, Sonja Tol, en bestuurslid topsport, Ynet van der Veen, hebben in 2024 weer 
veel werk verzet.  
 
Onder meer is er veel tijd gaan zitten in het beoordelen van de voorgestelde selecties voor de 
titeltoernooien van het seizoen 2023-2024. Het selectiebeleid zoals beschreven in het selectie- 
en kwalificatiedocument wordt door de coaches van de begeleidingsteams gehanteerd bij het 
voorstellen van de geselecteerde schermers voor het EJK, WJK, EKU23, en OKT. Het voorstel van 
de coaches wordt dan marginaal getoetst door de manager topsport en het bestuurslid topsport. 
Zij kijken naar de geselecteerden, en gaan met de begeleidingsteams in gesprek over hun 
keuzes.  
 
Het beantwoorden en afhandelen van brieven en bezwaren heeft in 2024 veel tijd en aandacht 
gekost. De (ouders van) schermers die niet geselecteerd zijn en het daar niet mee eens zijn,  
staat het natuurlijk vrij zich mondeling en schriftelijk te melden bij de manager topsport en het 
bestuurslid topsport. Zij hebben dan ook recht op een voldoende uitgebreid en nader 
gemotiveerd antwoord.  
 
De logistiek bij de EJK en de WJK was in handen van ouders van geselecteerde schermers. Zij 
worden nogmaals nadrukkelijk bedankt voor hun inzet. Er is prioriteit gegeven aan het proberen 
alle schermers bij elkaar in hetzelfde hotel te laten verblijven. Chef de mission bij het WJK was 
Shahram Massoumi, ook zijn bijdrage was zeer waardevol. 
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Bij het WJK in Riyadh heeft Enno Chiang overigens een geweldige 7e plaats behaald bij de 
cadetten op sabel. 
 
In het pre-olympisch seizoen 2023-2024 is het heel lang spannend geweest of het heren 
degenequipe zich zou kunnen kwalificeren voor de Olympische Spelen in Parijs. Dat team 
bestond uit Tristan Tulen, David van Nunen, Rafael Tulen en 
Ruben Derksen. In november 2024 ontvingen zij het heugelijke 
nieuws dat zij opnieuw financieel gesteund zouden worden 
door het KPN Sportfonds. Ook waren middelen vrijgemaakt 
vanuit de KNAS zelf om het heren degenequipe zo optimaal 
mogelijk te steunen in hun Olympische ambitie. Coach Rorik 
Jansen heeft hen een jaar kunnen begeleiden. Daarna is de 
begeleiding opgepakt door Matthijs de Vries. Helaas is het het 
team net niet gelukt deelname aan de Olympische Spelen af 
te dwingen.  
 
Maar op 28 april won Tristan Tulen het Olympisch 
Kwalificatietoernooi in Luxemburg gewonnen en plaatste zich 
daarmee alsnog individueel voor de Olympische Spelen. Hij 
was daar als 13e geplaatst en had derhalve een bye in de 
eerste eliminatieronde. Hij moest daarna tegen de Italiaan 
Vismara en die partij heeft hij eervol verloren met 15-11.  
 
In juli 2024 heeft op het Bondsbureau een groot overleg plaatsgevonden met alle 
begeleidingsteams, de Commissie Strategie en Innovatie, directeur Teun Plantinga en een 
afvaardiging van het bestuur. Doel van die bijeenkomst was om de selectiecriteria en de 
selectieprocedure zoals die door alle begeleidingsteams werd uitgevoerd op één lijn te krijgen. 
De concrete uitkomst van dat overleg was dat vanaf het seizoen 2024-2025 een uniform 
intakeformulier wordt gebruikt. Er is in dezelfde lijn een selectie- en kwalificatiedocument 
gepubliceerd.  
 
In september 2024 is een investeringsplan voor de topsportcampagne van Tristan Tulen 
ingediend bij NOC*NSF voor de periode tot aan de Olympische Spelen 2028 in Los Angeles. Dat 
voorstel is helaas afgewezen. Daartegen zijn we in beroep gegaan. In januari 2025 zal een 
hoorzitting plaatsvinden. 
 
In het najaar hebben de begeleidingsteams weer kwalificatiewedstrijden gepubliceerd op de 
intakeformulieren. Er zijn weer meerdere stages georganiseerd op alle wapens. Degen heeft de 
frequentie van vier keer per jaar een weekend gewijzigd in acht keer per jaar één dag. In 
december 2024 was er een gecombineerde stage van floret en sabel. Bij degen is er een nieuwe 
Oekraïense coach die het DBT ondersteunt, Pavlo Kirpulyanskyy. De dopingautoriteit heeft weer 
e-learnings laten doen door de schermers uit de begeleidingsteams. 
 
Ook het NTC rondom het heren degen team heeft de trainingen weer opgepakt na de zomer. Zij 
mogen inmiddels trainen op Papendal. Er ligt één loper die onbeperkt gebruikt mag worden, dat 
mag worden uitgebreid naar twee lopers. En er mag twee keer per week gebruik worden gemaakt 
van de faciliteiten voor krachttraining. 

5.5. Topsportresultaten in 2024 
In 2024 namen er veel Nederlandse schermers deel aan internationale wedstrijden. Van 
wedstrijden binnen het European Cadet Circuit tot de Olympische Spelen. Er zijn meerdere 
bijzondere resultaten behaald. 

Tristan Tulen 
Foto: EFC 
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Olympische Spelen 
Tristan Tulen wint het Olympisch Kwalificatietoernooi in Luxemburg en plaatst zich voor de 
Olympische Spelen. Tijdens de Olympische Spelen wordt Tristan 27ste. 
 
EK Senioren 
Tijdens het EK Senioren in Bazel (Zwitserland), behaald het 
heren degenequipe het beste resultaat. Zij werden hier achtste.  
 
WK Veteranen 
Tijdens het WK Veteranen in Dubai, wist Aleh Pimenau zilver te 
behalen bij de Heren Sabel (60-69 jaar). 
 
Wereldbekers Rolstoelschermen 
Rolstoelschermster Iris Tenkink behaalde meerdere goede 
resultaten dit seizoen. Tijdens de wereldbeker in Cardiff 
behaalde ze de top 8 in de dames degen b-categorie. Tijdens de 
wereldbeker in Orange behaalde ze twee keer zilver op degen 
en floret. 
 
Wereldbeker Senioren 
Tijdens de wereldbeker in Bern wist het heren degenequipe de 8ste plaats te behalen. 
 
Europese cadetten en junioren kampioenschappen 
De Europese Kampioenschappen voor cadetten en junioren (EJK) vonden in 2024 plaats in de 
Italiaanse stad Napoli. Tijdens dit EJK werden de jongens cadettenequipes op degen en cadetten 
achtste. Hetzelfde resultaat werd behaald door het jongens juniorenequipe op floret.  

 
Wereld cadetten en junioren 
kampioenschappen 
In 2024 werden de wereld kampioenschappen 
voor cadetten en junioren (WJK) georganiseerd in 
Riyadh, Saudi Arabië. Het beste resultaat tijdens 
dit WJK kwam van Enno Chiang. Hij behaalde de 
zevende plaats bij de jongens cadetten op sabel. 
 
Satellietwereldbekers 
Tijdens verschillende satelliettoernooien werden 
er medailles en top 8 notering behaald. Rafaël en 
Tristan Tulen wonnen respectievelijk zilver en 
brons tijdens de satellietwereldbeker van Dublin. 
Tijdens dezelfde wedstrijd behaald Niels Roubailo 

een 6de plaats. Marleen Buitenhuis won brons tijdens de satellietwereldbeker van Istanbul. 
Konrad Veenenbos behaalde een 8ste plaats tijdens de satellietwereldbeker in Belgrado. 
 
U23-toernooien 
Tijdens het U23-toernooi van Brno behaalde Michael Dijkstra een zilveren medaille bij de heren 
floret. Bas Verwijlen en Rafaël Tulen behaalden brons tijdens de U23-toernooien in Luxemburg 
en Colmar. Tijdens de U23-toernooien van Lausanne en Sofia werden Konrad Veenenbos en Jan-
Koen Versteijnen respectievelijk 5de en 8ste. 
 
 

Aleh Pimenau 
Foto: FIE 

Enno Chiang 
Foto: FIE 
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ECC 
Tijdens het ECC-toernooi in Neurenberg behaalde het jongens cadetten floret equipe een 6de 
plaats. 
  
In 2024 werd het nationale heren degenequipe gesponsord door TEAMKPN Sportfonds. Dit is de 
tweede keer dat het team gesponsord werd door TEAMKPN Sportfonds. In 2019 werden zij voor 
de eerste keer gesponsord. 
 

5.6. Rolstoelschermen  
Helaas is het niet gelukt om een Nederlandse 
deelneemster af te vaardigen naar de 
Paralympische Spelen. De nieuwe cyclus 
biedt nieuwe kansen waar weer op ingezet kan 
worden. 
 
Schermkring Friesland heeft op 2 november 
een speciale rolstoelschermdag 
georganiseerd om het rolstoelschermen meer 
aandacht te geven. Ze zijn daar ook gestart 
met het aanbieden van rolstoelschermen. 

 

 

5.7. Samenstelling begeleidingsteams  
FBT (Floret) 
Floris Nonhebel 
Pascal Kenter 
Matthijs Rohlfs  
Jeroen Divendal 
Daniel Nivard stopte in april 2024 na 12 jaar 
 
DBT (Degen) 
Christian Jelders 
Matthijs de Vries 
Cheryl de Jong 
 
SBT (Sabel) 
Georges Derop 
Arash Sheikh Hosseini 
Yoslier Salgado Rodriquez 
 
Manager topsport in 2024 was Sonja Tol 
 

5.8. Atletencommissie  
In 2024 heeft de atletencommissie weinig initiatief genomen. Eind 2023 is een voorstel 
ingediend voor een samenwerkingsovereenkomst tussen de bond en de atletencommissie. Deze 
is niet ondertekend. De huidige leden van de atletencommissie hebben we in 2024 geprobeerd 

Iris Tenkink 
Foto: British Fencing 
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om de atletencommissie uit te breiden met meer leden. Zo willen zij meer impact gaan maken 
en de lasten verlichten. Dit voorstel werd niet goedgekeurd.  
 
De atletencommissie wil in 2025 nogmaals proberen om de commissie nieuw leven in te blazen 
en het aantal commissieleden uit te breiden. De commissie heeft eind 2024 succesvol 
samengewerkt om het degenprogramma op Papendal voort te zetten na de Olympische Spelen. 
De commissie wil in 2025 nogmaals een poging doen om meer inzage te krijgen in de 
budgetverdeling richting topsport. Dit is in 2024 niet gelukt.  
 
De atletencommissie wil in 2025 ook meer duidelijkheid krijgen over de selectiecriteria voor de 
EK, WK en Universiade. Zij willen ook een aanpassing in de selectiecriteria voor EK en WK. Het 
gebruik van de Nederlandse ranglijst is niet voldoende en de atletencommissie wil dat de positie 
op wereldranglijst meegewogen wordt. Deze topics zijn al vaker met leden van het bestuur 
besproken.  

5.9. Materiaalcommissie 
In 2024 stond de aanhanger voor het materiaal centraal. Deze aanhanger is eind 2023 
aangekocht en in mei aangeleverd. Na wat aanpassingen is de aanhanger operationeel sinds juni 
2024.  De aanhanger bevat alle apparatuur om een toernooi te kunnen organiseren met twaalf 
lopers. De organisatie van toernooien wordt hiermee toegankelijker. 

In deze aanhanger zijn rollopers te vinden die aan de vloer moeten worden geplakt. Dit kan 
problemen geven met de beheerder van de sporthal. Hierdoor willen de organisatoren van  
bepaalde toernooien toch de metalen lopers gebruiken in plaats van de rollopers. De FIE heeft 
een 10- tal melders FA 15 ter beschikking gesteld en hierdoor zijn de Allstar melders overbodig 
geworden.  
 
Ook is een videoset aangeschaft. Deze zal gebruikt gaan worden op de finaleloper van de NK’s . 
Daarnaast zijn drie haspels met Ethernet-kabel aangeschaft zodat verbinding gemaakt kan 
worden tussen het wedstrijdbureau en de finaleloper. De lampen van de finaleset zijn ingekort 
naar 1,5 meter zodat ze in een bus passen. 
Met deze materialen kunnen twee toernooien tegelijkertijd georganiseerd worden.  
 
Een overzicht van de beschikbare materialen: 

• 1 aanhanger met 12 stoffen lopers  (10 Artos-lopers, 2 Leon Paul-lopers), 1 stofzuiger, 2 
melders Favero FA7, 10 melders Favero FA 15 en 1 melder favero FA 05, 14 kisten met 2 
enroleurs en grondkabels, 6 haspels 230V, 1 doos met gewichten en voelermaten, 1 kist 
met router en notitieplaten 

• 14 aluminium lopers met 13 melders FA7, 13 kisten met 2 enroleurs en grondkabels, 6 
haspels 230V 

• 1 finaleset bestaande uit 1 lichtbak, 1  kast voor de besturing van de lichtbakken, 1 
scoreboard, 1 videoset, 3 netwerkhaspels 

• 2 rolstoelframes, 1 nieuw en 1 gebruikt 
• 2 rolstoelen  
• 12 aardingsets voor rolstoelen 
• 1 oefenbord 
• 1 router voor het wedstrijdbureau  
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6. Financiën 
6.1. Beschouwing van de penningmeester 

De KNAS heeft over 2024 een resultaat gerealiseerd van – 2.847 euro t.o.v. 
een begroting van – 21.200 euro gelijk aan het restant van de 50k project; het resultaat is dus 
positiever dan het budget met + 18.353 euro. 

6.1.1. INKOMSTEN 

De subsidie van NOC*NSF voor Algemeen Functioneren (subsidie 1.1 Instandhouding) bedoeld 
als bijdrage voor een kwalitatief goed werkapparaat (i.e. het bondsbureau) bedroeg in 2024 
55.670 euro;   
De subsidie van Stichting TEAMKPN Sportfonds voor het Olympisch programma heren degen 
was 30.000 voor 2024. 

Van Olympic Solidarity heeft de KNAS ook over meer jaren 18.651 euro ontvangen. Deze 
subsidie was niet gebudgetteerd. 

De contributies zijn aan het begin van het jaar gefactureerd en bedroegen 130.900 euro t.o.v. een 
begroting van 125.000 euro. 

6.1.2. TOPSPORT 

De kosten zijn t.o.v. de begroting met + 18.926 euro gestegen.  
OS Programma degen + 18.759 was wel gesubsidieerd. 
NTC degen Arnhem, stages, Scheidsrechter inzet buitenland zijn duurder geworden maar 
WK/EK/JWK/EJK en Wereldbekerwedstrijden equipe goedkoper. 

6.1.3. SPORTPARTICIPATIE 

De kosten voor sportparticipatie zijn in het algemeen lager dan gebudgetteerd; geen Jeugd 
Equipe Competitie, Witte Vlekkenplan. 

Jeugd Punten Toernooien was wel hoger met 7.873 euro vs 6.000. 

6.1.4. WEDSTRIJDSPORT 

De totale kosten zijn ongeveer gelijk aan het budget. 
De kosten van de NK’s senioren waren duurder maar NJK lager dan het budget. 
De netto kosten voor de Veteranen (NK, Ferrum Vetum,) waren lager dan gebudgetteerd. 
Aanschaf van de aanhanger verlaagt de kosten voor het transport van het materiaal. 

6.1.5. Opleiding 

Ook de kosten voor opleiding waren hoger dan het budget (18.347 euro vs 13.525). 

6.1.6. ORGANISATIE 

De totale kosten zijn t.o.v. de begroting met + 4.812 euro gestegen (+ 4,8%). 

Bestuurskosten/leden: kosten lager dan de begroting 

Besteding 50k: Stoffen lopers/Enrouleurs/Melders + Promotiefilm + vernieuwen website = 
25.400 k. Met de gemaakte uitgaven in 2023 van 24.463 k is de besteding compleet.  
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Bondsorganisatie: + 4.705 
- nieuwe organisatie van het bondsbureau met Ashley Ophorst + nieuw boekhoudprogramma 
(Visma) 

De KNAS heeft diverse malen overlegd met haar Financiële Commissie die bestond uit Melle 
Berg, Sef Laschek en Paul Edridge.  
 

6.2. Financieel overzicht 
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6.3. Balans 
 

 

 

 

 


